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          International students

      International students are warmly welcomed to Beaconhills College. We offer a diverse and extensive Academic Program, excellent English language support and spacious, modern boarding facilities.

    

  




  
  
    
      
        
          
            

            View our International Prospectus

            The Beaconhills difference – a school which offers a vast array of opportunities. We look forward to welcoming you to Beaconhills College. 
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	Tiếng Việt
	中文（简体）
	中文（繁體）


        

            

                            
            
      
    
      
        Application Fee
      

      
        A non–refundable application fee (AUD $100) is payable at the time of lodging an application for a place at the school. 


      

    

      
    
      
        Placement and Administration Charge
      

      
        AUD $250 (non–refundable). 


      

    

      
    
      
        Placement Acceptance
      

      
        When a place is offered, parents are required to pay six months tuition fees and the full visa–length student health cover payment* within 30 days. 

*International students studying in Australia are required to be covered by health insurance as a safeguard against medical costs during the extent of their stay in Australia. Payment details will be provided upon application. 


      

    

      
    
      
        Tuition Fees
      

      
        A discount is available to families who wish to pay one full year’s tuition fee. Fees are subject to annual increases. 

Year level 

Tuition Plus 

Prep to Year 4 – AUD $17,725 pa

Years 5, 6, 7 & 8 – AUD $21,940 pa

Year 9 –  AUD $25,315 pa 

Years 10 to 12 – AUD $28,125 pa 

Tuition Plus fees listed are for students studying on a Student visa (Subclass 500) Tuition fees do not include health insurance, uniform, accommodation or living expenses while studying in Australia. 


      

    

      
    
      
        Payment of Fees and Charges
      

      
        Accounts for fees will be issued twice a year. Fees are subject to annual increases. Payment is strictly 30 days from the date of the invoice. Fees can be paid by bank transfer or credit card. Cash payments are not accepted. 


      

    

      
    
      
        Other Costs
      

      
        The following costs are approximations only and provided for budgetary purposes: 

	Books and stationery items AUD $300 pa, plus GST 
	iPads are compulsory items for Years 3-8
	Senior School students (Years 9-12) are able to bring their own computing device to school. We recommend laptops for senior students although iPads are permitted
	School uniform AUD $850, plus GST.



      

    

      
    
      
        Accomodation Charges
      

      
        Students are expected to return home during the mid–year and end of year semester breaks. Boarding accommodation fees are for term time only. Boarding students wishing to stay in Australia during the term 1 and term 3 breaks can apply for homestay and will be charged additional accommodation fees at the current homestay rate. 

Description      Price (AUD) 

Boarding:          AUD $25,870 pa

Homestay:        AUD $17,550 pa 

AUD $500 refundable bond, providing accommodation is left clean, tidy and undamaged. 


      

    

      
    
      
        Airport Pick Up 
      

      
        Full details of flight arrangements must be provided to the school one week before arrival to ensure that arrangements for your child’s pick- up can be made. If there is a change, please advise the school immediately. A charge of approximately AUD $280 is made for this service. Any concerns regarding payment of fees and the current fee structure should be addressed to the Business Manager by email to accounts@beaconhills.vic.edu.au or on +61 3 5945 0207. 


      

    

      
    
      
        How Do I Apply For a Place At Beaconhills College
      

      
        Applicants need to submit an enrolment form, AEAS test results along with certified copies of school reports from the past two years. The admissions team will then organise an interview to take place with the applicant. The enrolment form can be found on the International page of our College website 

beaconhills.vic.edu.au/enrolment/international- students/ 

Applications should be sent to enrol@beaconhills.vic.edu.au 


      

    

      
    
      
        How Do I Accept An Offer
      

      
        The offer will outline the amount of fees that should be paid to accept a place at the College. It will also include the cost of health cover for the duration of their visa and accommodation fees for six months in advance. If required, the cost of airport pick–up will also be itemised.


      

    

      
    
      
        What Do The School Fees Cover
      

      
        Fees include tuition, camps, excursions and incursions. Some overseas trips (optional) are partly subsidised by the College. If you elect to have private music or tennis lessons, or join an after–hours sports teams, these are charged separately. Uniform costs can be found on our website. 


      

    

      
    
      
        How Many Students Are In Each Class
      

      
        We have up to 26 students in classes from Prep- Year 9. Class sizes in Years 10-12 (Senior School) generally range from around 10-20 students depending upon subject and year level. 


      

    

      
    
      
        What Time Does School Start And Finish
      

      
        School starts at 8.45am and finishes at 3.20pm.


      

    

      
    
      
        Reporting to Parents
      

      
        Student reports are issued twice a year at the end of each semester. These will be emailed out to families and are available online via the portal. Parents, living offshore, will be sent an email to book parent/teacher interviews with the Head of International Teaching and Learning at the end of each semester. 


      

    

      
    
      
        How Does the College Foster Student Wellbeing
      

      
        The health and wellbeing of each of our students is of paramount importance to us. Beaconhills‘ Wellbeing Program is supported by the Head of International Education, heads of house, tutors and teachers, the school nurse, our counsellors and chaplains as well as pastoral care staff. All staff are highly engaged in student care. Any negative behaviour is immediately addressed. 


      

    

      
    
      
        What If My Question Isn’t Answered Here
      

      
        Please contact our friendly Admissions team on +61 3 5945 3001 or enrol@beaconhills.vic.edu.au. You may also find more detailed information on our website at beaconhills.vic.edu.au. 


      

    

  

                      
            
      
    
      
        PHÍ ĐĂNG KÝ
      

      
        Phí nộp hồ sơ (100 đô la Úc) sẽ không được hoàn lại và phải nộp tại thời điểm nộp đơn đăng ký nhập học tại trường.


      

    

      
    
      
        PHÍ NHẬP HỌC VÀ QUẢN LÝ
      

      
        250 đô la Úc (không hoàn lại).


      

    

      
    
      
        XÁC NHẬN NHẬP HỌC
      

      
        Khi có xác nhận nhập học, phụ huynh cần thanh toán học phí sáu tháng và toàn bộ khoản thanh toán bảo hiểm y tế đối với toàn bộ thời gian được cấp thị thực* cho học sinh trong vòng 30 ngày.

*Sinh viên quốc tế học tập tại Úc bắt buộc phải có bảo hiểm y tế như một biện pháp hỗ trợ thanh toán các chi phí y tế trong thời gian lưu trú tại Úc. Chi tiết thanh toán sẽ được cung cấp khi nộp đơn


      

    

      
    
      
        HỌC PHÍ
      

      
        Thêm vào đó, luôn có chương trình chiết khấu dành cho các gia đình có nguyện vọng thanh toán học phí trọn gói một năm. Lệ phí có thể tăng hàng năm.


Năm học                         Học phí Trọn gói

Mẫu giáo đến Lớp 4      17.725 đô la Úc mỗi năm

Lớp 5, 6, 7 & 8               21.940 đô la Úc mỗi năm

Lớp 9                              25.315 đô la Úc mỗi năm

Lớp 10 đến 12                28.125 đô la Úc mỗi năm

Mức Học phí Trọn gói niêm yết dành cho học sinh đi học theo hình thức thị thực du học sinh (Subclass 500).Học phí không bao gồm bảo hiểm y tế, đồng phục, chi phí ăn ở hoặc sinh hoạt khi học tập tại Úc.


      

    

      
    
      
        THANH TOÁN PHÍ, LỆ PHÍ
      

      
        Bản kê khai lệ phí sẽ được cung cấp hai lần một năm. Ngoài ra, lệ phí có thể tăng hàng năm. Các khoản phí cần được thanh toán đúng trong 30 ngày kể từ ngày xuất hóa đơn. Lệ phí có thể được thanh toán bằng chuyển khoản ngân hàng hoặc thẻ tín dụng. Không chấp nhận thanh toán bằng tiền mặt.


      

    

      
    
      
        CHI PHÍ KHÁC
      

      
        Các chi phí sau đây chỉ là ước tính và được sử dụng cho các mục đích ngân sách:

• 300 đô la Úc mỗi năm cho sách và văn phòng phẩm, cộng với thuế hàng hóa và dịch vụ.

• iPad là vật dụng bắt buộc cho Lớp 3-8

• Học sinh trung học phổ thông (Lớp 9 – 12) có thể mang máy tính riêng đến trường. Chúng tôi khuyên học sinh cuối cấp dùng máy tính xách tay mặc dù iPad cũng được cho phép.

• 850 đô la Úc cho đồng phục học sinh, cộng với thuế hàng hóa và dịch vụ.


      

    

      
    
      
        CHI PHÍ CHỖ Ở
      

      
        Học sinh dự kiến sẽ trở về nhà trong thời gian nghỉ giữa kỳ và cuối kỳ. Phí chỗ ở nội trú chỉ có thời hạn cho khoảng thời gian học kỳ. Học sinh nội trú muốn ở lại Úc trong kỳ nghỉ của học kỳ 1 và học kỳ 3 có thể nộp đơn xin ở trọ cùng

người bản xứ và sẽ phải trả thêm phụ phí chỗ ở theo mức giá ở cùng người bản xứ hiện thời.

Mô tả                    Giá (đô la Úc)

Nội trú.                  25.870 đô la Úc mỗi năm

Nhà trọ                  17.550 đô la Úc mỗi năm

Khoản đặt cọc 500 đô la Úc sẽ được hoàn lại với điều kiện chỗ ở phải sạch sẽ, ngăn nắp và không bị hư hại.


      

    

      
    
      
        ĐÓN HỌC SINH TẠI SÂN BAY
      

      
        Thông tin chi tiết về chuyến bay phải được cung cấp cho trường một tuần trước khi học sinh tới đảm bảo hoạt động sắp xếp đón học sinh được thuận lợi. Trường hợp có thay đổi phải thông báo ngay cho nhà trường. Dịch vụ này sẽ được tính phí 280 đô la Úc. Mọi thắc mắc liên quan đến thanh toán lệ phí và cơ cấu lệ phí hiện thời sẽ được Giám đốc kinh doanh giải đáp hỗ trợ qua email account@beaconhills.vic.edu.au hoặc số điện thoại +61 3 5945 0207.


      

    

      
    
      
        NỘP HỒ SƠ XIN HỌC TẠI TRƯỜNG BEACONHILLS BẰNG CÁCH NÀO?
      

      
        Ứng viên cần nộp đơn ghi danh, kết quả kiểm tra AEAS cùng với bản sao có chứng thực học bạ trong hai năm qua. Đội ngũ tuyển sinh sau đó sẽ tổ chức một cuộc phỏng vấn với ứng viên nộp đơn ghi danh. Có thể tìm thấy mẫu đơn ghi danh trên trang Quốc tế tại trang web của Trường chúng tôi beaconhills.vic.edu.au/international/ Hồ sơ xin học cần được gửi tới enrol@beaconhills.vic.edu.au


      

    

      
    
      
        LÀM THẾ NÀO ĐỂ CHẤP NHẬN THƯ MỜI NHẬP HỌC?
      

      
        Thư mời nhập học sẽ liệt kê số tiền lệ phí phải trả để chấp nhận nhập học tại trường. Trong đó cũng sẽ bao gồm chi phí bảo hiểm y tế trong suốt thời gian thị thực của học sinh và phí chỗ ở nội trú trước sáu tháng. Nếu được yêu cầu, chi phí đón tại sân bay cũng sẽ được liệt kê.


      

    

      
    
      
        HỌC PHÍ BAO GỒM NHỮNG GÌ?
      

      
        Lệ phí bao gồm học phí, phí cắm trại, dã ngoại và thực hành. Một số chuyến đi nước ngoài (tùy chọn) sẽ được Nhà trường trợ cấp một phần. Trường hợp học sinh chọn học âm nhạc hoặc tennis riêng hay tham gia một đội thể thao sau giờ học thì những hoạt động này sẽ được tính phí riêng. Phí đồng phục có thể được tìm thấy trên trang web của chúng tôi.


      

    

      
    
      
        CÓ BAO NHIÊU HỌC SINH TRONG MỖI LỚP HỌC?
      

      
        Chúng tôi cho phép tối đa 26 học sinh mỗi lớp từ Mẫu giáo đến Lớp 9. Quy mô lớp học từ Lớp 10-12 (Trường Phổ thông Trung học) thường dao động từ khoảng 10-20 học sinh tùy thuộc vào môn học và cấp lớp.


      

    

      
    
      
        TRƯỜNG VÀO HỌC VÀ TAN HỌC LÚC MẤY GIỜ?
      

      
        Trường học sẽ bắt đầu lúc 8:45 sáng và kết thúc lúc 3:20 chiều.


      

    

      
    
      
        BÁO CÁO TÌNH HÌNH HỌC TẬP VỚI PHỤ HUYNH
      

      
        Bản báo cáo tình hình học tập của học sinh sẽ được cung cấp hai lần một năm vào cuối mỗi học kỳ. Báo cáo sẽ được gửi qua email cho các gia đình, đồng thời đăng tải trực tuyến trên cổng thông tin. Phụ huynh sống ở nước ngoài sẽ

nhận email để đặt lịch phỏng vấn phụ huynh/ giáo viên với Trưởng phòng Giảng dạy và Học tập Quốc tế vào cuối mỗi học kỳ.


      

    

      
    
      
        CON TÔI CÓ CẦN IPAD HOẶC MÁY TÍNH KHÔNG?
      

      
        Trẻ em từ Lớp 3-8 cần được cấp hoặc mua iPad. Học sinh Lớp 9-12 có thể mang máy tính của riêng mình đến trường.


      

    

      
    
      
        TRƯỜNG BỒI DƯỠNG SỨC KHỎE THỂ CHẤT VÀ TINH THẦN HỌC SINH NHƯ THẾ NÀO?
      

      
        Sức khỏe thể chất và tinh thần của mỗi học sinh là điều tối quan trọng đối với chúng tôi. Chương trình Bồi dưỡng của Beaconhills được hỗ trợ bởi Trưởng phòng Giáo dục Quốc tế, các trưởng bộ phận, gia sư và giáo viên, y tá của trường, các cố vấn và tuyên úy của chúng tôi, cũng như nhân viên mục vụ. Tất cả nhân viên đều rất quan tâm chăm sóc học sinh. Mọi hành vi tiêu cực đều được giải quyết ngay lập tức.


      

    

      
    
      
        NẾU CÂU HỎI CỦA TÔI KHÔNG ĐƯỢC TRẢ LỜI Ở ĐÂY THÌ SAO?
      

      
        Vui lòng liên hệ với đội ngũ Tuyển sinh thân thiện của chúng tôi theo số +61 3 5945 3001 hoặc enrol@beaconhills.vic.edu.au . Bạn cũng có thể tìm thêm thông tin chi tiết trên trang web của chúng tôi tại beaconhills.vic.edu.au.


      

    

  

                      
            
      
    
      
        注册费用
      

      
        申请费(100 澳元)不可退还,必须在申请入学时支付。


      

    

      
    
      
        入场费和管理费
      

      
        250 澳元(不可退款)。


      

    

      
    
      
        入学确认
      

      
        收到入学确认后,家长需要在30天内为 学生支付六个月的学费以及整个签证期 间*的所有医疗保险费。

*在澳大利亚入学的留学生必须拥有医疗 保险,以协助在澳大利亚逗留期间支付医 疗费用。 付款详情将在申请时提供。


      

    

      
    
      
        学费
      

      
        此外,对于希望支付全年学费的家庭, 我们始终提供折扣计划。 费用可能会逐 年增加。

学年                            全包学费

幼儿园至4年级           每年 17,725 澳元

5、6、7 和 8 年级     每年 21,940 澳元

9年级                          每年 25,315 澳元

10 至 12 年级              每年 28,125 澳元

所列全包学费适用于持留学生签证

(Subclass 500)学习的学生。

学费不包括在澳大利亚学习期间的医疗保

险、制服、住宿或生活费用。


      

    

      
    
      
        费用、手续费的支付
      

      
        费用列表每年提供两次。 此外,费用可能 逐年增加。 费用必须在发票日期后 30 天 内支付。 费用可以通过银行转账或信用 卡支付。 不接受现金付款。


      

    

      
    
      
        其他费用
      

      
        以下费用仅为估计并用于预算目的:

• 书籍和文具加商品和服务税为每年300

澳元。

• 3-8 年级需要使用 iPad

• 高中生(9 至12 年级)可以携带自己的 笔记本电脑到学校。 我们建议高年级 学生使用笔记本电脑,但也允许使用

iPad。

• 制服加上商品和服务费为850 澳元。


      

    

      
    
      
        住宿费用
      

      
        学生预计在期中和期末休息期间回家。 住宿

费仅在学期期间有效。 希望在第一学期和第三学期假期期间留在澳大利亚的寄宿学生可以申请寄宿家庭住宿,并需要按照当前寄宿家庭的价格支付额外的住宿费。

描述               价格(澳元)

寄宿               每年 25,870 澳元

客店               每年 17,550 澳元

如果住宿干净、整洁且未损坏,

500 澳元的押金可退还。


      

    

      
    
      
        机场接学生
      

      
        航班详细信息必须在学生抵达前一周向学校提供,以确保顺利接机安排。 如有变更,须立即通知学

校。 这项服务的收费为 280 澳元。 有关费用支付和当前费用结构的任何问题将由销售经理通过

account@beaconhills.vic.edu.au 电子邮件或电话号码 +61 3 5945 0207 予以解答。


      

    

      
    
      
        如何申请在比肯希尔斯学院申请录取?
      

      
        申请人需要提交申请表、AEAS 考试成绩以及过去两年的经过认证的学校记录副本。 然后,招生团队将对申请人进行面试。 报名表可在我们学校网站 beaconhills.vic.edu.au/international/ 的国际页面上搜索。

申请录取档案应发送至 enrol@beaconhills.vic.edu.au


      

    

      
    
      
        如何接受录取通知书?
      

      
        录取通知书将列出接受学校录取必须缴纳的费用。 这还包括学生签证期间的医疗保险费用以及提前六个月的寄宿费。 如果需要,机场接机费用也会列出。


      

    

      
    
      
        学费包括什么?
      

      
        费用包括学费、露营费、课外活动和实习费。 一些海外行程(可选)将由学校部分资助。如果学生选择参加私人音乐或网球课程或加入课后运动队,这些活动将单独收费。 制服费用可以在我们的网站上搜索。


      

    

      
    
      
        每个班里有多少名学生?
      

      
        从幼儿园到 9 年级,每班最多容纳 26 名学生。10 至 12 年级(高中)的班级规模通常约为 10 至 20 名学生,具体取决于科目和年级水平。


      

    

      
    
      
        学校什么时间上课和下课?
      

      
        学校将于上午 8:45 开始上课,下午 3:20 下课。


      

    

      
    
      
        向家长报告学习情况
      

      
        学生学习报告将在每年每个学期结束时提供两次。 该报告将通过电子邮件发送给家庭并在门户网站上在线发布。 居住在国外的家长将收到一封电子邮件,并在每学期结束时与国际教学主管进行家长/老师面谈。


      

    

      
    
      
        我的子女需要 IPAD 或笔记本电脑吗?
      

      
        应为 3-8 年级的儿童提供或购买 iPad。9-12 年级的学生可以携带自己的笔记本电脑到学校。


      

    

      
    
      
        学校如何培养学生的身心健康?
      

      
        每个学生的身心健康对我们来说至关重要。 比肯希尔斯学院的培养计划得到了国际教育课课长、系主任、导师和教师、学校护士、我们的辅导员和服务员的支持。所有工作人员都非常细心和关心学生。任何负面行为都会立即得到解决。


      

    

      
    
      
        如果我的问题没有在这里得到解答怎么办?
      

      
        请致电 +61 3 5945 3001 或发送电子邮件至 enrol@beaconhills.vic.edu.au 联系我们友好的招生团队。 您还可以在我们的网站 beaconhills.vic.edu.au 上找到更多详细信息。


      

    

  

                      
            
      
    
      
        註冊費用
      

      
        申請費(100 澳元)不可退還,必須在申請入學時支付。


      

    

      
    
      
        入場費和管理費
      

      
        250 澳元(不可退款)。


      

    

      
    
      
        入學確認
      

      
        收到入學確認後,家長需要在30天內為學生支付六個月的學費以及整個簽證期間*的所有醫療

保險費。

*在澳大利亞入學的留學生必須擁有醫療保險,以協助在澳大利亞逗留期間支付醫療費用。 付款詳情將在申請時提供。


      

    

      
    
      
        學費
      

      
        此外,對於希望支付全年學費的家庭,我們始終提供折扣計畫。 費用可能會逐年增加。

學年                           全包學費

幼稚園至4年級         每年 17,725 澳元

5、6、7 和 8 年級.   每年 21,940 澳元

9年級                         每年 25,315 澳元

10 至 12 年級             每年 28,125 澳元

所列全包學費適用於持留學生簽證

(Subclass 500)學習的學生。

學費不包括在澳大利亞學習期間的醫療保險、制服、住宿或生活費用。


      

    

      
    
      
        費用、手續費的支付
      

      
        費用列表每年提供兩次。 此外,費用可能逐年增加。 費用必須在發票日期後 30 天內支付。 費用可以通過銀行轉賬或信用卡支付。不接受現金付款。


      

    

      
    
      
        其他費用
      

      
        以下費用僅為估計並用於預算目的:

• 書籍和文具加商品和服務稅為每年

300 澳元。

• 3-8 年級需要使用 iPad

• 高中生(9 至12 年級)可以攜帶自己的筆記本電腦到學校。我們建議高年級學生使用筆記本電腦,但也允許使用 iPad。

• 制服加上商品和服務費為850 澳元。


      

    

      
    
      
        住宿費
      

      
        學生們預計將在年中和年底的學期休息期間回家。寄宿住宿費僅限每學期支付。在第一學期和第三學期放假期間留在澳大利亞的寄宿學生可以申請寄宿家庭,並將按目前的寄宿家庭費收取額外的住宿費。


      

    

      
    
      
        住宿費用
      

      
        學生預計在期中和期末休息期間回家。 住宿費僅在學期期間有效。 希望在第一學期和第 三學期假期期間留在澳大利亞的寄宿學生可以申請寄宿家庭住宿,並需要按照當前寄宿家庭的價格支付額外的住宿費。

描述.                     價格(澳元)

寄宿                      每年 25,870 澳元

客店                      每年 17,550 澳元

如果住宿乾淨、整潔且未損壞,500澳元的押金可退還。


      

    

      
    
      
        機場接學生
      

      
        航班詳細資訊必須在學生抵達前一周向學校提供,以確保順利接機安排。 如有變更,須立即通知學校。 這項服務的收費為 280 澳元。 有關費用支付和當前費用結構的任何問題將由銷售經理通過 account@beaconhills.vic.edu.au 電子郵件或電話號碼 +61 3 5945 0207 予以解答。


      

    

      
    
      
        如何申請在比肯希爾斯學院申請錄取?
      

      
        申請人需要提交申請表、AEAS 考試成績以及過去兩年的經過認證的學校記錄副本。 然後, 招生團隊將對申請人進行面試。 報名表可在我們學校網站 beaconhills.vic.edu.au/international/ 的國際頁面上搜索。申請錄取檔案應發送至

enrol@beaconhills.vic.edu.au


      

    

      
    
      
        如何接受錄取通知書?
      

      
        錄取通知書將列出接受學校錄取必須繳納的費用。 這還包括學生簽證期間的醫療保險費用以及提前六個月的寄宿費。

如果需要,機場接機費用也會列出。


      

    

      
    
      
        學費包括什麼?
      

      
        費用包括學費、露營費、課外活動和實習費。 一些海外行程(可選)將由學校部分資助。如果學生選擇參加私人音樂

或網球課程或加入課後運動隊,這些活動將單獨收費。 制服費用可以在我們的網站上搜索。


      

    

      
    
      
        每個班裏有多少名學生?
      

      
        從幼稚園到 9 年級,每班最多容納 26 名學生。10 至 12 年級(高中)的班級規模通常約為10 至 20 名學生,具體取決於科目和年級水準。


      

    

      
    
      
        學校什麼時間上課和下課?
      

      
        學校將於上午 8:45 開始上課,下午 3:20 下課。


      

    

      
    
      
        向家長報告學習情況
      

      
        學生學習報告將在每年每個學期結束時提供兩次。 該報告將通過電子郵件發送給家庭並在門戶網站上線上發佈。 居住在國外的家長將收到一封電子郵件,並在每學期結束時與國際教學主管進行家長/老師面談。


      

    

      
    
      
        我的子女需要 IPad 或筆記本電腦嗎?
      

      
        應為 3-8 年級的兒童提供或購買iPad。 9-12 年級的學生可以攜帶自己的筆記本電腦到學校。


      

    

      
    
      
        學校如何培養學生的身心健康?
      

      
        每個學生的身心健康對我們來說至關重要。 比肯希爾斯學院的培養計畫得到了國際教育課課長、系主任、導師和教師、學校護士、我們的輔導員和服務員的支持。所有工作人員都非常細心和關心學生。任何負面行為都會立即得到解決。


      

    

      
    
      
        如果我的問題沒有在這裏得到解答怎麼辦?
      

      
        請致電 +61 3 5945 3001 或發送電子郵件至 enrol@beaconhills.vic.edu.au 聯繫我們友好的招生團隊。 您還可以在我們的網站 beaconhills.vic.edu.au 上找到更多詳細資訊。


      

    

  

                    

  

  
  
    
      
        Boarding

      

      
      Watch this video to see our superior boarding residence. It’s located in a safe and quiet location right next to our Pakenham Campus. You also find more details about our Boarding Program here.
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          International program

                  

        
          For more than 30 years, Beaconhills College has hosted hundreds of students from all parts of the world who have benefited from our Academic Program and English language support. It is a chance to enjoy all aspects of Australian family life – dining together, outings to the beach or visiting our wildlife sanctuaries nearby to see koalas, kangaroos or fairy penguins.

International students enjoy the choice of more than 40 subjects offered in VCE (Victorian Certificate of Education). Many exciting extracurricular activities are also available, from music to art, tennis, horse-riding or snowsports.

You will find modern facilities, spacious grounds and teachers who nurture every student to help them achieve their personal best. We pride ourselves on our strong sense of community and inclusiveness towards others. The school was founded on Christian principles and these underpin all of our programs and how we care for our students.
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          How to enrol
        

      

      
        
          View our International Prospectus online or download the pdf below. Note that Study Abroad programs are for Middle and Senior School students – Years 5 and up. To register your interest in a Study Tour, please complete and submit the form. All the information needed to enrol is below.

We look forward to welcoming you to Beaconhills College.
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                      Boarding
                    

                    Our boutique boarding house is adjacent to the College – just a five minute walk to the centre of the Pakenham Campus.

The residence is staffed 24 hours by qualified and experienced residential supervisors and mentors. All meals (breakfast, morning/afternoon tea, dinner and supper) are provided as well as a range of weekend and holiday activities. Menus are designed by our College chef,  with optional supervised cooking on the weekends

In the fully-equipped kitchen (ingredients supplied). 

 

Staff supervise study and provide academic and wellbeing support to students. English conversation is encouraged over meal-times. International students love their boarding house ‘family’!
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                      Homestay
                    

                    International students can choose short or long-term homestay options, from two to four weeks or longer if needed.

All homestay families live near Beaconhills College or close to transport. For long-term stays, families provide a single, fully furnished room, three meals a day and laundry facilities.

Homestay allows students to learn about Australia in a safe, supportive and friendly environment. It is also a wonderful opportunity for all host family members to learn more about other cultures and languages. Many international students form lasting friendships with host families and stay in contact with them long after returning to their home country.

Homestay hosts must be Australian citizens and hold a current ‘Working With Children’ card. They are selected and approved by the College’s international department.
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          Interested in becoming a homestay host?

                  

        
          Click here to find out more about and how you can become a Homestay Host.
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